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J. J. C. van Dijk. In de door aftreden van Mr. C. van Rij ontstane 
vacature in de Commissie van Toezicht op het geldelijk beheer werd 
gekozen Mr. A. C. G. van Proosdij. 

De morgenvergadering werd hierna gesloten. Om des tijds wille 
moest de aangekondigde rede van Prof. Dr. L. v. d. Horst worden 
uitgesteld tot het volgend jaar. 

ONTVANGST TEN Het Gemeentebestuur van 's-Hertogenbosch 
STADHUIZE. had Directeuren, Curatoren, Hoogleeraren en 

de leden van de Regelingscommissie met 
hunne dames uitgenoodigd ten Stadhuize, welke uitnoodiging met 
dankbaarheid was aanvaard. Voor de toelichting van den Burgemeester 
bij de bezichtiging van het Stadhuis bestond groote belangstelling. 
De Voorzitter der Jaarvergadering sprak een woord van dank voor 
deze ontvangst. 

MIDDAG- In de middagvergadering spraken voor een 
VERGADERING nu geheel volle zaal Dr. K. Sietsma van 

Amsterdam over „De Samenbindende kracht 
der Vrije Universiteit'' en Prof. Mr. A. Anema over „De vrijheid der 
Wetenschap". De Voorzitter der Regelingscommissie Mr P. v. Bortel, 
kon de zeer verblijdende mededeeling doen dat in de Kerken in 
Brabant en Limburg een feestcollecte was gehouden waarvan de op
brengst nog niet precies bekend was, maar waarvan toch reeds met 
zekerheid kon worden gezegd dat f900.— zou kunnen worden afge
dragen Bovendien waren eenige contributieverhoogingen verkregen. 
De Voorzitter sprak een woord van hartelijken dank voor dit bewijs 
van hartelijk medeleven en sprak zijn groote waardeering uit voor 
den arbeid der Regelingscommissie die niets heeft nagelaten om de 
vergaderingen te doen slagen. Prof. Rutgers bedankte den Voorzitter 
voor zijn uitnemende leiding van deze vergadering. Op verzoek van 
den Voorzitter ging Ds. de Wit voor in dankgebed. De vergadering 
werd hierna gesloten. 

BEZICHTIGING Vrijwel alle aanwezigen gingen nu naar de 
ST. JANSKERK St. Janskerk om deze schoone Kathedraal, 

onder leiding van den Burgemeester, te be
zichtigen. 

GEMEENSCHAPPE- Met een gemeenschappelijke maaltijd, des 
LIJKE MAALTIJD avonds te 6 uur in hotel „Noord-Brabant", 

werden de Universiteitsdagen besloten. Er 
waren ruim 90 deelnemers aan dezen gezelligen maaltijd. De gebrui
kelijke toespraken werden, in verband met het overlijden van Z.K.H. 
Prins Hendrik der Nederlanden, niet gehouden. 

Alleen heeft de Voorzitter den Burgemeester van Den Bosch bedankt 
voor zijn zeer gewaardeerde medewerking aan het welslagen det 
vergadering, welke toespraak door den Burgemeester werd beantwoord, 
waarbij hij de hoop uitsprak dat de Vereeniging spoedig weer haar 
jaarvergadering in 's-Hertogenbosch zal houden. 

De bezoekers van deze jaarvergadering hebben van hun tocht naar 
het Zuiden geen spijt gehad. Zij zullen deze dagen niet licht vergeten. 
De band tusschen Universiteit en volk is opnieuw versterkt. 


